

## 《单词百科:thirty-eight是什么意思?thirty-eight怎么发音?thirty-eight的解释和用法》

英语单词thirty-eight是什么意思?thirty-eight怎么读?thirty-eight怎么发音?简答网为您整理了thirty-eight的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



### thirty-eight的意思

- 1、三十八;

### thirty-eight的相关词组

- 1、behind the eight ball (非正式) 处于不利地位, 处于劣势;
- 2、Eight Treasures Rice 八宝饭;
- 3、final eight 前八强;
- 4、The Eight Immortals 八仙;

- 5、thirty all [体]二平;
- 6、eight treasures rice 八宝饭;
- 7、eight scull [体]八人赛艇;
- 8、eight ball 8号黑球, 有8号黑球的弹子戏; 球形全向传声器;
- 9、five six seven eight 5,6,7,8 (英国组合steps演唱的一首英文流行舞曲。)
- 10、eight influential points 八会穴;

### thirty-eight的双语例句

- 1、The deepest penetration up to date is a distance of thirty-eight miles as the crow flies.

截至目前,突入敌军阵地最深的是直线距离三十八哩.

- 2、Around the world, about thirty-eight million people are now living with the virus that causes Adis.

全世界约三千八百万人已感染了艾滋病毒.

- 3、The temperature can rise up to thirty-eight degrees Celsius in summer.

夏季气温可能升到38摄氏度.

- 4、Yes, it's sweltering. The temperature has climbed to thirty-eight degrees centigrade.

是的,真是酷热难耐. 气温已经升到了 三十八 摄氏度.

- 5、I've been running a high temperature since yesterday. It is 38.5 today . ( thirty-eight point five ).

我从昨天起体温就高. 今天38.5.

- 6、So ended a successful and skilful campaign of thirty-eight days.

这次成功的和巧妙的持续 三十八 天的战役就此结束.

- 7、Crass was about thirty-eight years of age, rather above middle height and rather stout.

克拉斯大约三十八岁, 中等身材, 身体很结实.

8、My sister was born in nineteen thirty-eight.

我的妹妹是一九三八年出生的.

9、The nurse took my temperature; it was 38°C ( thirty-eight degrees Centigrade ).

护士给我量了体温, 是 三十八 度.

10、I'd like size thirty-eight.

我想要38号.

11、Thirty-eight thousand five hundred!

三万八千五百!

12、Yes, thirty-eight point seven degrees centigrade.

是的, 摄氏38.7度.

13、At least thirty-eight states have passed laws or amendments to bar recognition of gay marriages.

而至少有 三十八 个州已经通过了禁止承认同性婚姻的法律或修正案.

14、Crass was about thirty-eight years of age above middle height and rather stout.

克拉斯大约三十八岁,较高的身材,身体很结实.

以上是简答网为您整理的thirty-eight怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/thirty-eight>